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Chirita (Electrica): Un obiectiv strategic important ar trebui sa fie investitia în

oameni; suntem la o rascruce critica în sectorul energetic

Unul dintre obiectivele strategice  importante ar trebui sa fie investitia în oameni, în personalul  competent,

care sa foloseasca tehnologia, sa inoveze si sa se adapteze  la provocarile viitorului, a afirmat, miercuri,

directorul general al  companiei Electrica, Alexandru Chirita, la Palatul Parlamentului.

"Unul dintre obiectivele strategice importante ar trebui sa fie  investitia în oameni. De ce? Pentru ca acum am

ajuns la o rascruce  critica în sectorul energetic. Ritmul schimbarii ne arata, la fel ca în  raportul Gregory, ca

trebuie sa investim în oameni, în forta de munca  competenta, care sa foloseasca tehnologia, sa inoveze si sa se

adapteze  la provocarile viitorului. Este aspectul de care ne îngrijim cel mai  mult la Electrica, pentru ca avem o

problema cu resursa umana, probleme  privind captarea si retinerea inteligentei umane. Vorbim acum despre AI 

care, iata, invadeaza toate aspectele vietii noastre, dar nu trebuie sa  uitam ca oamenii sunt cei care ne permit sa

operam sistemul în  continuare", a spus Chirita, la Black Sea Forum.

Din aceasta perspectiva, este necesar sa privim spre orizontul 2040 -  2050, altfel "suntem consumati de tehnologie

si ne pierdem oamenii".

"Este important sa avem o forta de munca pe termen lung si e important  sa planificam. Întrebarea a fost cum

stabilitatea preturilor ne va  afecta în viitor si pe ce perioada ar trebui sa fie un plan strategic?  Cred ca pentru a ne

atinge obiectivele trebuie sa ne uitam mai departe  în timp si, desi ca oameni, ca entitati individuale, companiile se

uita  la orizontul 2030, ar trebui sa ne uitam spre 2040 - 2050, altfel suntem  consumati de tehnologie si ne pierdem

oamenii. Energia este creata de  oameni pentru oameni si este important sa nu pierdem acest lucru din  vedere si de

fiecare data sa ne întoarcem si sa investim din ce în ce  mai mult în oameni, în tehnologii si sa reunim aceste doua

elemente", a  adaugat acesta.

Miercuri, la Palatul Parlamentului, a avut loc Black Sea Forum:  Frontier of the Future for a secure & stable

Europe - cel mai  important eveniment economic si geostrategic al acestei perioade.

Forumul a adresat problematici actuale, precum tema securitatii  regionale în regiunea Marii Negre, a

sustenabilitatii fiscale si  predictibilitatii pentru investitiile strategice în România si în  regiune, PPP, infrastructura

& conectivitate, logistica,  infrastructura, energie, IT&C.

Un panel de dialog a fost dedicat subiectului reconstructiei Ucrainei si oportunitatilor strategice în aceasta directie.
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